
Zápis ze schůze HV SRPŠ ze dne 5. listopadu 2019  

Přítomní: Petra Fedorová, Petra Huczalová, Alena Punčochářová, Miroslava Szemlová, Miroslav Balek  

Omluveni: MUDr. Miroslav Bílka, Ing. Miroslav Sluštík 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec, Mgr. Dagmar Nogová 

 

PROGRAM: 

1. Úvodní slovo předsedy SRPŠ 

Miroslava Szemlová přivítala členy HV SRPŠ a také hosty a seznámila přítomné s programem schůze. 
 

2. Průběžné plnění úkolů, další podněty 

Předsedkyně informovala o průběžném plnění úkolů:  

- Ing. Ochodek upravil na webových stránkách školy záložku Spolku rodičů a přátel školy (doplnění 

loga, rozdělení jednotlivých sekcí,…), 

- Mgr. Duda předal všem vyučujícím nové formuláře Žádosti o poskytnutí příspěvku SRPŠ (vč. 

uložení na intranet školy), 

- třídní profesoři 1.PA, 1.A a 5.QA vybrali návratky (z žádostí o členské příspěvky) vč. hotovosti    

a předali je p. Fedorové. Děkujme rodičům, kteří již uhradili členské příspěvky, a děkujeme 

třídním profesorům za spolupráci při vybírání návratek, 

- přítomni diskutovali na téma prevence vzniku závislosti na mobilních telefonech (neomezený 

přistup wi-fi na nižším gymnáziu v návaznosti na přechod primánů ze ZŠ na SŠ, omezení 

používání mobilů ve třídách – třídní 1.PA otevře diskuzi s touto problematikou na třídních 

schůzkách). Paní Huczalová probírala téma prevence vzniku závislosti s Mgr. Belánovou 

(metodičkou prevence negativních jevů). 
 

3. Maturitní ples 

Příprava maturitního plesu probíhá v plném proudu. Nahlásilo se několik nových rodičů na výpomoc        

a spolupráci při organizaci plesu – děkujeme. Upřesňuje se počet studentů na výpomoc (upřednostňujeme 

studenty 3. ročníků, kteří se svou účastí na akci mohou seznámit s prostředím a průběhem plesu, který 

pak budou příští rok absolvovat) a probírají se ostatní technické záležitosti.  

Další záležitosti budou průběžně konzultovány. 
 

4. Sdělení ředitele školy – nabídka školního informačního panelu ÁMOS VISION 

Pan ředitel, jménem pana Mgr. Dudy, ve zkratce představil nabídku školního dotykového interaktivního 

informačního panelu ÁMOS VISION - jeho využití (rozvrh hodin, suplování, obědy, jízdní řády, 

zprávy,..), akční cenu. Gymnázium uvažuje o nákupu tohoto zařízení, proto pan zástupce prosí o zvážení 

poskytnutí příspěvku na jeho pořízení. Členové HV měli na dotykový panel rozdílné názory a nebylo 

rozhodnuto, zda se příspěvek poskytne či nikoliv. Proto bylo dohodnuto, že před rozhodnutím se jednak 

zjistí reference přímo ze škol, kde tento panel již mají a že se podrobně s tímto novým produktem 

seznámí na webových stránkách ÁMOS VISION. 
 

5. Další schůze HV SRPŠ 

Další schůze se uskuteční 12.12.2019 na gymnáziu. 

 

V Českém Těšíně dne  08.11.2019       Miroslava Szemlová, předsedkyně HV SRPŠ 


